

Chile Prayer Newsletter (week of 2/25 – 3/2, 2024)

1. Praise God for sister Dong's parents! They were baptized on January 30th. Thank the Lord for leading sister Dong to return to China with her husband during this time to visit her parents and shared the Gospel to her seriously ill father. We know that everything is under God's good plan. We thank the Lord for listening to our prayers. During this period, Dong's father can use a wheelchair for short outdoor activities. His health is gradually improving. Please pray that the Lord will continue to show His healing power and allow him to recover. So, he can bear a wonderful testimony for the Lord!
2. Also, praise God for listening to our prayers and healing brother Han's leg and eye injuries that were caused by the robbery. The stitches on his leg have been removed. Please pray that the Lord will lead brother Han to know Him better and confirm his faith in Him.
3. Pray for our next generation. Ask the Lord to give them a calm, obedient and teachable heart! Ask the Lord to provide us with a suitable youth minister to serve in our children's ministry and teach Sunday school.
4. Pray for our church's new in-person Bible study class at the New Century Restaurant that started on January 15th. Ask God to lead every Bible study. Through the Bible study class, pray that the Lord can help brothers and sisters as well as seekers to know the Lord more.
5. Thank God for once again sending Reverend Lee and his wife to come to Chile to shepherd us. Thank God for His love for our church. May the Lord protect and provide for their daily needs in Chile and give them good health to serve.

為智利教會禱告 (week of 2/25 – 3/2, 2024)

1. 為東好姊妹的爸爸媽媽獻上感恩，他們在 1 月 30 日接受洗禮成為神的兒女，感謝主帶領東好姊妹在這段時間和傑仔回國探望父母將救恩傳給病重的爸爸，我們知道一切都有神的美意和計劃在當中，感謝主垂聽禱告，馬弟兄這段時間可以坐輪椅進行短時間戶外活動，身體逐漸好轉，求主繼續彰顯大能，讓馬弟兄的身體可以康復，為主作美好的見證！
2. 感謝主的看顧醫治和垂聽祈禱，樑四漢弟兄在被搶劫所受的腿傷和眼傷已大有好轉，腿部傷口已拆線，求主帶領梁四漢弟兄更加認識主，早日接受主成為祂生命的主！
3. 為我們的下一代禱告，求主帶領，賜給他們安靜順服受教的心！求主帶領我們今年有合適的青少年導師和兒童主日學老師來幫助我們的青少年事工和兒童事工的開展，帶領我們的下一代更認識主，成為下一代基督的精兵
4. 為我們教會從一月 15 號開始在新世紀酒樓的實體查經班禱告，求神帶領每一次的查經，求主藉著查經班可以讓我們的僑胞更認識主，讓更多的靈魂得救。
5. 感謝主再次差派李牧師夫婦來到我們身邊牧養我們，感謝主耶穌的愛常與我們教會同在，求主保守看顧他們在智利的的生活，賜給他們健康的身體為主使用。